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Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés Elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Foglalkozott-e a pécsi felsőoktatás helyzetével ?„címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint Oktatási miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A pécsi egyetem az ország legnagyobb egyeteme, egyben a Dél - Dunántúl legnagyobb
munkáltatója. Minden bizonnyal ismeretes Ön előtt, hogy milyen finanszírozási problémákkal
küzd. Kíván-e a tárca a készülő jogi szabályozáson túl a finanszírozási gondokon oly módon
segíteni, hogy a jelenlegi helyzet ne járjon az egyetemi dolgozók és hallgatók komoly
érdeksérelmével?

Tisztelt Miniszter Úr!

Kíván-e a tárca a készülő jogi szabályozáson túl a finanszírozási gondokon oly módon segíteni,
hogy a jelenlegi helyzet ne járjon az egyetemi dolgozók és hallgatók komoly érdeksérelmével?
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